

何等希奇!何等奇妙!我竟蒙救主愛憐!
How mar-vel-ous! how won-der-ful Is my Sav-ior's love for me!

我神,祢是何等奇妙
My God, How Wonderful Thou Art.

149

Heaven is my throne and the earth is my footstool — Isaiah 66:1

Frederick W. Faber

Thomas Hasting

1 我神祢是何等奇妙,偉大光照崇高,施恩座前無
2 祢看千年有如一日,祢是永生永王,千萬聖徒日
3 祢有奇妙無窮之恩典,祢是無限美好,智慧無量能
4 我心敬畏永活之神,以誠以靈敬畏,虔誠敬拜戰
5 哦主我願永活心愛祢,祢是全能的真神,蒙主深恩悅

1. My God, how wonder-ful Thou art, Thy majes-ty how bright, How beau-ti-ful Thy
2. How dread are Thine e-ter-nal years, O ev-er-last-ing Lord: By pros-trate spir-its
3. How wonder-ful, how beau-ti-ful, The sight of Thee must be, Thine end-less wis-dom,
4. O how I fear Thee, liv-ing God, With deepest, tenderest fears, And worship Thee with
5. Yet, I may love Thee, too, O Lord, Al-migh-ty as Thou art, For Thou hast stooped to

1 限美好,光芒不斷照耀,光芒不斷照耀!
2 夜祈禱,虔誠敬拜頌揚,虔誠敬拜頌揚!
3 力豐富,極其聖潔崇高,極其聖潔崇高!
4 兢事奉,流淚為罪懺悔,流淚為罪懺悔!
5 納我心,我願愛祢更深,我願愛祢更深。阿們。

1. mer-cy seat, In depths of burn-ing light, In depths of burn-ing light!
2. day and night In-cess-ant-ly a-dored, In-cess-ant-ly a-dored!
3. bound-less power, And aw-ful pur-i-ty, And aw-ful pur-i-ty!
4. tremb-ling hope, And pen-i-ten-tial tears, And pen-i-ten-tial tears!
5. ask of me The love of my poor heart, The love of my poor heart. A-MEN.